

WARTA DELIMA

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ
SEKOLAH MENENGAH KEBANGSAAN BATU 5
JALAN JENIANG, 08300 GURUN, KEDAH DARUL AMAN
TEL: 04-4680018 FAKS : 04-4680549
Email : smkbtlima.ppdkmy@gmail.com

*Untuk Edaran Dalam Sahaja

Bil. 2/2015

Majlis Sambutan Maulidur Rasul Peringkat Sekolah

Oleh Intan Nurani Maznan (5 Sains)



PERSEMBAHAN BURDAH DAN SELAWAT oleh kumpulan Sautul Syatirin.

SMK Batu 5 – Majlis Sambutan Maulidur Rasul Peringkat Sekolah 1436H/2015 telah dijalankan dengan jayanya pada 15 Januari yang lalu bertempat di Dewan Seri Delima.

Objektif Majlis Sambutan Maulidur Rasul ini bertujuan untuk memupuk sifat cinta akan Nabi Muhammad S.A.W. Selain itu, majlis ini juga bertujuan untuk memupuk minat pelajar terhadap ilmu pengetahuan dan memperoleh iktibar daripada kisah-kisah yang dipaparkan dalam sirah Rasulullah S.A.W.

Majlis ini diserikan dengan persembahan burdah dan selawat oleh kumpulan Sautul Syatirin, dari SM Agama Kampung Sungai Dedap, Yan dan tazkirah oleh Ustaz Mohammad Asri Ismail. Majlis sambutan Maulidur Rasul yang berakhir pada pukul 2.00 petang ini diakhiri dengan bacaan tahlil yang dipimpin oleh Ustaz Md Yusoff Othman.

Ceramah Teknik Penulisan Karangan Bahasa Inggeris SPM 2015

Oleh Mohamad Firdaus Roszaidi (5 Sains)

Ceramah Teknik Menulis Karangan Bahasa Inggeris untuk pelajar SPM 2015 telah dijalankan dengan jayanya pada 21 dan 22 Januari.

Program ini bertujuan bagi memantapkan kemahiran pelajar semasa menjawab kertas Bahasa

Inggeris SPM. Program pada 21 Januari dikendalikan oleh Puan Juriah Ahmad, guru Bahasa Inggeris dari SMK Sungai Pasir Kecil. Semua pelajar tingkatan 5 terlibat dalam program yang dijalankan di Dewan Seri Delima.

Program pada 22 Januari pula hanya melibatkan pelajar tingkatan 5 Sains dan 5KJ. Program yang dikendalikan oleh Pn. Marzita Mansor dan En. Dizam ini dijalankan di Bilik Seri Mutiara.

INFO PPDa SMK BATU 5



JAWATANKUASA INDUK PENDIDIKAN PENCEGAHAN DADAH 2015

PENASIHAT: Datin Hajah Azuyah Bt Hassan, AMK
(Pengarah JPN Kedah)

PENGERUSI : Pn. Hjh. Rosidah bt. Musa (Pengetua)

NAIB PENERUSI: Pn. Rosdiah bt Shuid (PK Pentadbiran)

SETIAUSAHA : Pn. Zarini bt. Ahmad (PK HEM)

SETIAUSAHA I: En. Mohd. Fauzi bin Othman
(PK Kokurikulum)

SETIAUSAHA II : Cik Fazirah bt. Awang (Guru PPDa)

AHLI JAWATANKUASA:

Jabatan Kesihatan (Dr. Zainal bin Che Mee)

-Pengarah Hospital Sultan Abdul Halim, Sungai Petani
Persatuan Ibu Bapa dan Guru (En. Amir bin Dahlan)

-YDP PIBG SMK Batu 5

Polis Diraja Malaysia (Insp. Hisyam bin Mat Soom)

-Pegawai Perhubungan Sekolah

Agensi Anti Dadah Kebangsaan (En. Shamsuri bin Yusoff)

-Pengarah AADK Kuala Muda

PEMADAM (En. Halib bin Salleh)

-Setiausaha Kerja PEMADAM Negeri Kedah

Wakil Pekerja Sekolah (En. Ismail bin Hashim)

-Ketua Pekerja Sekolah